
A Pátria Egyesület által elkészített nyilatkozat az elfogadható számomra, az abban leírtak tükrözik a 
centenárium tervezésének jelenlegi állapotát, az abban megfogalmazott hármas célokkal - a helyi 
identitás erısítésével, a helyi közösségek bevonásával és Pestújhely süllyedésének 
megakadályozásával - messzemenıkig egyetértek. Ezt készséggel aláírom, de sajnos csak egy késıbbi 
idıpontban, mivel a parlament Ifjúsági, családügyi és szociális bizottságának ülésén kell lennem 
13:30-tól, így 14:00 órára nem tudok ott lenni. A korábban leírt dokumentum viszont sajnos nem 
elfogadható számomra, mert számtalan kiérleletlen gondolatot tartalmaz. Számos olyan programot 
fogalmaz meg, amire vonatkozóan az ünneplı sokaságnak nincsen ráhatása, legfeljebb óhajait tudja 
kifejezni. Az általam javasoltak sincsenek olyan módon benne, hogy ez jó szívvel már konkrét 
programként megfogalmazható. Sajnálatos az is, hogy nincsen - vagy legalábbis nem tudok róla - 
olyan alapszabály, amely ennek a grémiumnak a mőködését meghatározná, nem tudjuk azt sem, hogy 
mi ez az Ügydöntı Bizottság, holott ezekrıl a dokumentum kész tényként tesz említést. Kérem az 
általam leírtakat a ceremónián ismertetni szíveskedjenek. 
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